
PROTOKÓŁ nr 1
z zebrania Rady Rodziców przy Publicznej Szkole Podstawowej nr 24

im. Przyjaźni Narodów Świata w Opolu
w dniu 10 września 2014 roku

W dniu 10 września 2014r. o godz. 16:30 odbyło się posiedzenie Rady Rodziców.
  W spotkaniu wzięła również udział Pani Dyrektor Jolanta Ślemp. 

Obecni na zebraniu- członkowie Rady Rodziców:
1. Marek Zmitrowicz Ic
2. Grzegorz Cebula IVa
3. Henryk Smerd IIIa
4. Elwira Baron IIb
5. Agnieszka Sachoń VIb
6. Ewa Juszczak Va
7. Sylwia Lisowska
8. Justyna Podemska IIIb
9. Dorota Otremba IVb
10. Monika Wesoła Ia
11. Julita Tomanik VIa 

Porządek zebrania:
1.Powitanie.
2.Wybór Prezydium Rady Rodziców i Komisji Rewizyjnej.
3.Ustalenie stawki na Radę Rodziców. 
4.Sprawozdanie z nadzoru pedagogicznego za rok 2013/2014.
5.Ustalenie dni wolnych od zajęć dydaktyczno-wychowawczych.
6.Sprawozdanie z wydatków finansowych szkoły.
7.Zatwierdzenie przez Radę Rodziców programu profilaktyki i programu wychowawczego szkoły.
8.Zapoznanie nowych członków z Regulaminem Rady Rodziców.
9.Przygotowanie do obchodów 70-lecia szkoły.

Ad.1. 
Pani Dyrektor Jolanta Ślemp przywitała członków Rady Rodziców.

Ad.2.
Spośród obecnych członków Rady Rodziców wyłoniono w drodze głosowania 
Prezydium Rady Rodziców w składzie:
      1.Henryk Smerd- przewodniczący
      2.Grzegorz Cebula- z-ca przewodniczącego
      3. Julita Tomanik- skarbnik
      4.Monika Wesoła- sekretarz 
jak również Komisję Rewizyjną w składzie:
      1.Ewa Juszczak                                                                                       
      2.Sylwia Lisowska

Ad.3.
Na zebraniu ustalono stawkę na Radę Rodziców:
       -   40zł. na pierwsze dziecko

– 20zł. na drugie dziecko(uczęszczające do tej samej szkoły)



– trzecie i kolejne dziecko(uczęszczające do tej samej szkoły)-zwolnione z opłaty
Opłaty wnosimy u skarbników poszczególnych klas. Skarbnik przyjmując pieniądze ma obowiązek 
wystawienia dowodu KP.

Ad.4. 
Pani Dyrektor przedstawiła i omówiła sprawozdanie z nadzoru pedagogicznego 
za rok 2013/2014.

Ad.5.
Przedstawiona  przez  Panią  Dyrektor  propozycja  dni  wolnych  od  zajęć  dydaktyczno-
wychowawczych została pozytywnie zaopiniowana przez Radę Rodziców: 
10.11.2014, 02.01.2015, 05.01.2015, 01.04.2015, 29.05.2015.

Ad.6.
Pani  Dyrektor  przedstawila  sprawozdanie  z  wydatków  finansowych  szkoły.  Obejmowało  ono 
przede wszystkim remonty klas i zakup nowego sprzętu.

Ad.7.
Zaopiniowano pozytywnie program profilaktyki  i  program wychowawczy szkoły przedstawiony 
przez Panią Dyrektor.

Ad.8. Nowi członkowie Rady Rodziców zapoznali się z Regulaminem Rady Rodziców.

Ad.9. Nasza szkoła przygotowuje się do obchodów 70-lecia szkoły- temat otwarty.

Na tym protokól zakończono.
W załączeniu lista obecności.

Protokołowała                                                                                                                     Prowadzący

Monika Wesoła                                                                                                               Henryk Smerd 


